
 Zapisnik 
 
sa 17. sednice Upravnog odbora VKS održane 07. novembra 2008. godine u Sali za 
sastanke Veterinarske komore Srbije, početkom u 11 časova. 
Prisutni:  
Radoš Railić, predsednik UO 
Nestor Babin, potpredsednik 
Članovi: Nenad Milojković, Saša Stokić i Jelica Uzelac. 
Svoje odsustvo u radu sednice opravdali su Grgo Tikvicki i Branka Vidić. 
Sastanku su prisustvovali predsednik Nadzornog odbora Vladimir Bogdanović, 
predsednik VKS Zoran Rašić i sekretar Komore Jadranka Tijanić.  
Sednicu je otvorio predsednik Upravnog odbora Radoš Railić i predložio Dnevni red 
sednice UO:  

 
1. Usvajanje zapisnika sa sednice Upravnog odbora održane 22.septembra 2008. 

godine; 
2. Informacija sa sastanka Etičkog komiteta, Predsednika RO i sastanka sa 

Direktorom Uprave (03.11.08.); 
3. Kalendar „Programiranog usavršavanje VKS za 2008. godinu“; 
4. Predlog za uspostavljanje saradnje između VKS i ORCA-e; 
5. Razno. 

Predlog dnevnog reda prihvaćen je jednoglasno.  
 
Ad. 1. Zapisnik sa sednice Upravnog odbora od 22.07.2008. godine prihvaćen je bez 
primedbi (5 „za“ : 0 „protiv“). 
 
Ad. 2. Informaciju sa sastanka Etičkog komiteta održanog 21.oktobra 2008. godine dao je 
predsednik Upravnog odbora Radoš Railić koji je sednici prisustvovao. Informisao je 
Upravni odbor  da je do te sednice EK podneto 17 prijava za pokretanje disciplinskog 
postupka od kojih se 6 odnosi na nepoštovanje Cenovnika veterinarskih usluga. Kako je 
rešenjem Komisije o zaštiti konkurencije o privremenoj meri Cenovnik stavljen van 
snage, a time suspendovani i članovi Pravilnika koji sankcionišu nepridržavanje 
minimalnog cenovnika, postupak za ovih šest predmeta do daljeg je obustavljen. 
Izneo je svoja lična zapažanja o radu Etičkog komiteta, u prvom redu veliko kašnjenje u 
svim segmentima, tako npr. komisija imenovana za prijave sa teritorije Južnobačkog RO 
nije uopšte započela sa radom. Očigledna je velikih razlika u radu komisija, bez obzira 
što su svi dobili model za vođenje zapisnika, odnosno protokol rada. Zadatak komisije je 
bio da utvrdi da li je došlo do kršenja Pravilnika, konkretno kog člana i da zaključak 
prosledi Eičkom komitetu. Komisije su izlazile nekompletne. Samo za jedan predmet RO 
Beograda I je predloženo rešenje Upravnom odboru. 
Predložio je da UO zaključi da se svaki predmet mora procesuirati u roku od mesec dana 
i da se nakon toga sazove EK i donese predlog rešenja.  
Predsednik VKS Zoran Rašić je naglasio da je rad EK od suštinskog značaja za rad 
Komore. Predložio je da se na narednu sednicu UO pozove predsednik EK, jer sa radom 
ovog tela ne možem biti zadovoljni, da vidimo koji su problemi, da komisije koje nisu 
odradile svoj posao to urade do 20.11.08., a u koliko ne, da se od Regionalnih odbora koji 



su ih imenovali predstavnike u EK, zahteva da ih zamene, jer ne treba tolerisati lažnu 
solidarnost među kolegama. 
Nenad Milojković je predložio da se narednoj Skupštini VKS predloži dopuna DEP-a u 
članu 21. kojom bi se odredio rok u kojem prvostepeni postupak mora da se okonča. 
Predlog je prihvaćen i N.Milojković je preuzeo obavezu da taj predlog pripremi za 
Skupštinu. 
Izveštaj sa sastanka predsednika RO podneo je Zoran Rašić. Glavna tema je bilo svođenje 
javne rasprave o nacrtu Zakona o stočarstvu. U radu sednice je učestvovalo 25 
predsednika Regionalnih odbora, 18 odbora je dalo svoje primedbe na Zakon koje se 
prvenstveno odnose na delove koji se bave zdravstvenom zaštitom životinja: 
obeležavanje, veštačko osemenjavanje, promet i ono što je u nacrtu nazvano 
„zootehničke mere“. Javna rasprava je vođena na velikom broju odbora. Primedbe su 
sistematizovane, do 10.11. će biti pravno uobličene, zajednički potpisane od strane 
Komore, SVD i Fakulteta i dostavljene Ministarstvu poljoprivrede. 
Predsednik Komore informisao je Upravni odbor  o delovima razgovora, važnim za ovo 
telo sa Direktorom Uprave sa sastanka koji je održan 03.11.2008. godine sa direktorima 
Instituta. Program mera će se raditi i u 2009. godini; struktura Programa je slična kao i u 
2008.;  vakcinacija protiv svinjske kuge će se takođe raditi; rebalans buđeta je usvojen 
04.11. i odmah nakon toga treba da se nastavi isplata duga; najverovatnije će se raditi 
revizija raspodele terena imajući u vidu rezultate inspekcijske kontrole obavljenog 
programa u 2008. godini, Uprava je prihvatila da u toj komisiji bude predstavnik 
Komore. 
Nakon diskusije i iznetih brojnih primera koji pokazuju da mnogi problemi proističu iz 
nepoštovanja zakonitosti a da, iako smo se više puta obraćali Upravi sa konkretnim 
predlozima nismo dobili odgovor, zaključeno je da predsednik Upravnog odbora uputi 
zahtev i zatraži prijem u Upravi kako bi se dobili odgovori na mnogobrojna pitanja koja 
se tiću rada veterinarske inspekcije, plaćanja po Programu mera, objavljivanja rezultata 
analize rada veterinarskih stanica po Progamu u 2008., planu budžeta za narednu godinu, 
cena po kojima će se Program raditi u 2009. godini. 
 
 Ad.3. Razmatran je kalendar „Programiranog usavršavanje VKS za 2008. godinu“ ( u 
prilogu originala zapisnika). Utvrđeni su termini za 11 edukacija u periodu do polovine 
decembra za 12 regionalnih odbora. Prva edukacija će biti 22.11. u Somboru za 
Zapadnobački RO. Ovo će biti prva iskustva i sigurno će se za drugi deo ovog ciklusa, 
koji treba da se nastavi u drugoj polovini januara i u preostalim odborima, korigovati neki 
stavovi koji su po pitanju organizacije sada zauzeti. Treba razlikovati stručne edukacije, 
od stručnih rasprava, možda treba naći modalitet kako ih usaglasiti. Konstatovano je da 
do sada nismo uspeli da za ove edukacije angažujemo nekog iz Uprave za veterinu jer je 
dosta problema vezano za rad inspekcije i njen odnos prema terenskoj službi. Zaključeno 
je da predsednik Upravnog odbora obavi razgovor sa načelnikom inspekcije i da se nađe 
najbolji način za uključivanje veterinarskih inspektora u rad Komore. 
 
Ad. 4. Razmatran je predlog organizacije „ORCA“ za saradnju sa Komorom. Načelno je 
data podrška za aktivnosti iz domena struke i zaključeno da za sledeću sednicu Nenad 
Milojković pripremi odgovor koji bi se prosledio ovoj organizaciji u smislu prihvatanja 
saradnje.  



 
Ad.5. Razno  

a) Razmatran je zahtev veterinarske stanice „Vetbol“ iz Bogatića koji se odnosi na 
primenu cenovnika u delu usluga prijavljivanja i odjavljivanja životinja prilikom 
dolaska ili odlaska sa određenog terena i nadležnost inspekcije u ovom segmentu. 
Upravni odbor je po postavljenim pitanjima zaključio:  

1. U skladu sa Statutom Veterinarska komora Srbije donosi cenovnik 
usluga koji je važeći za svaku stanicu koja ga usvoji kao svoj i na 
osnovu njega naplaćuje svoje usluge; 

2. U Cenovniku veterinarskih usluga definisano je sporno pitanje kao 
naplata od 200 dinara po primerku, a mislilo se na pojedinačno grlo, 
što dovodi do zabune i Komora se obavezuje da će do 31.januara 
2009. godine na osnovu primedbi i sugestija  koje su pristigle u 
sledećem Cenovniku ovo jasno definisati ; 

3. Veterinarska inspekcija nije ni po jednom osnovu nadležna za 
pitanja Cenovnika veterinarskih usluga i ne može odlučivati o visini 
nadoknade za pojedine usluge, već je to stvar poslovne politike 
svake stanice ili ambulante. 

b) Mnogobrojne probleme koji se javljaju zbog nelegalnog rada svih onih koji u 
smislu Zakona o veterinarstvu nisu veterinarski radnici, problema sa nelegalnim 
prometom lekova, semena kao i prometa životinja treba pokušati rešiti sa 
Generalnim inspektoratom i u tom cilju  predsednik UO će obaviti razgovor sa 
načelnikom inspekcije i zamenikom direktora GI zaduženog za veterinu. 

c) Upravni odbor se složio da se, zbog potrebe da se iz dvorišta I interne klinike 
skloni automobil „Zastava 101“ (1994. godište) vlasništvo VKS, isti otuđi jer 
objektivno Komora nema potrebu za službenim kolima, automobil nije u voznom 
stanju, a poslednji put je registrovan 2004. godine.  

 
Sednica je završena u 14,50 časova. 
 
Zapisnik vodila      Zapisnik overava 
Jadranka Tijanić, dr. vet.     Radoš Railić,dr. vet. 
Sekretar VKS       Predsednik Upravnog odbora 
 
 
 


